
Interpelacja do Ministra Infrastruktury i Budownictwa Pana Andrzeja Adamczyka w sprawie 

budowy drogi ekspresowej S-11.  

 

Szanowny Panie Ministrze! 

 

Droga ekspresowa S11 to ekspresowa trasa o łącznej długości 550 km, która ma 

połączyć Katowice na południu, przez Poznań, z Koszalinem na północy. 

Jej planowanie, budowa , a przede wszystkim kwestie związane z jej przebiegiem, lokalizacją 

połączeń wywołują wiele emocji.  

Budowa drogi ekspresowej S-11 powinna mieć charakter kompleksowy  i powinna 

uwzględniać pożytek społeczny i ekonomiczny Pomorza Środkowego. Obszar ten może wiele 

zyskać jeżeli wraz z budową drogi ekspresowej S-11 poprawi się osnowę komunikacyjną, jaką 

stanowią drogi krajowe nr 20 i nr 21.  

Mieszkańcy Ziemi Bytowskiej dotkliwie odczuwają skutki złych połączeń 

komunikacyjnych, dlatego dobrze rozbudowana infrastruktura drogowa w tym regionie jest 

szczególnie potrzebna. 

W związku z otrzymanym stanowiskiem Rady Miejskiej w Bytowie proszę o 

odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Czy ministerstwo planuje przyspieszenie prac związanych z przebudową DK 20 na 

odcinku z Kościerzyny przez Bytów do Miastka wraz z korektą przebiegu drogi w granicach 

Bytowa (Południowa Obwodnica Bytowa)? 

2. Czy ministerstwo planuje podniesienie rangi DK 21 jako drogi wyznaczającej główny 

kierunek w komunikacji z południową częścią kraju? 

 

 

Z poważaniem 

Poseł Małgorzata Zwiercan 

 

http://gazetapraca.pl/szukaj/m-katowice

